
Protokół nr 28/2021 

z posiedzenia Komisji Budżetu 
z dnia 22 listopada 2021 r. 

W posiedzeniu odbytym w Urzędzie Miejskim w Iłowej uczestniczyło 5 członków komisji. 

W posiedzeniu uczestniczyły następujące osoby: 

1. Fryderyk Roszak – przewodniczący Komisji 

2. Waldemar Leszcz — wiceprzewodniczący Komisji 

3. Agata Parfianowicz — sekretarz Komisji 

4. Edward Lesiak – członek Komisji 

5. Tomasz Słomiński — członek Komisji 

W związku z wymaganą liczbą osób obrady są prawomocne. 

Ponadto w posiedzeniu komisji uczestniczyły osoby: 

- Aldona Slipaczek - Jurek — Sekretarz Gminy 

- Monika Wołujewicz — Skarbnik Gminy 

- Magdalena Muzika — Kierownik Referatu Spraw Społecznych i Cywilnych 

- Ewa Gaweł — Kierownik Referatu Podatków, Opłat i Egzekucji 

- Janusz Kaniecki — inspektor w Referacie Inwestycji i Zamówień Publicznych 

− Mirosław Wdowiak — Przewodniczący Rady Miejskiej 

− Robert Goc - radny 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęto następujący porządek obrad: 

1. Zapoznanie członków Komisji Budżetu z projektami uchwał na XXXVI Sesję Rady 

Miejskiej 25 listopada 2021 r. 

2. Wolne wnioski i sprawy. 

3. Zamknięcie posiedzenia. 

1. Komisja zapoznała się z uzasadnieniami uchwał mających być przedmiotem głosowań 

na najbliższej sesji Rady Miejskiej. Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione 

projekty uchwał, z wyjątkiem uchwały dotyczącej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. Uchwała ta wzbudziła kontrowersje 

i wywołała burzliwą dyskusję. Komisja wnioskuje o rzetelne rozpoznanie realnych 

kosztów odbioru odpadów. 

2. Komisja zapoznała się pismem Burmistrza Iłowej do Zarządu Powiatu Żagańskiego w 

sprawie sytuacji w pasie drogi powiatowej nr 1082F przy skrzyżowaniu z drogą 

wojewódzką nr 300 w rejonie budynku biurowca Eskordu (uwagę na niebezpieczeństwo 

związane z parkowaniem samochodów w tym obszarze zwróciła sołtys Czyżówka Alicja 

Jundt). Komisja otrzymała również do zapoznania sprawozdanie roczne ZZO w 

Marszowie za 2020 rok. 



3. W związku z wyczerpaniem porządku obrad Pan Przewodniczący zamknął posiedzenie 

Komisji. 

 

 

Na tym protokół zakończono. Posiedzenie Komisji trwało nieprzerwanie od godz. 15.10 do 

godz. 16.30 

 


